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Vragen van het lid Örgü (VVD) aan de
staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mevrouw
Van der Laan, over de toegang tot de
publieke voetbalbeelden. (Ingezonden
18 oktober 2005)

1
Heeft de directeur van de NOS
wederom aangegeven te menen dat
de NOS het voetbalbeeldenarchief
niet voor een redelijke vergoeding
aan derden hoeft open te stellen?1

2
Herinnert u zich uw antwoorden op
mijn eerdere vragen terzake? Zo ja,
bent u nog steeds van mening dat de
NOS, die zich nu op het standpunt
stelt de beelden pas te willen leveren
als zij in ruil van de Eredivisie CV
korte flitsen krijgt van wedstrijden uit
de huidige voetbalcompetitie, geen
onredelijke barrières opwerpt voor de
beschikbaarheid van de beelden in
haar sportarchief?

3
Deelt u de mening dat de NOS niet de
«welwillende houding ten aanzien
van het gebruik van haar
archiefmateriaal» heeft die u in juli
van dit jaar bespeurde?

4
Bent u bereid de NOS kenbaar te
maken derden tegen een redelijke
vergoeding toe te laten tot de

archiefbeelden? Zo neen, waarom
niet?

1 Archief NOS dicht voor Talpa, De
Gelderlander, 12 oktober jl.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris Van
der Laan (Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap). (Ontvangen
8 november 2005)

1
De directeur van de NOS heeft mij
laten weten dit niet te hebben
aangegeven.

2
Ja.
De NOS en de Eredivisie CV (ECV)
hebben mij de volgende informatie
verschaft. De NOS en de ECV hebben
gesproken over wederzijdse toegang
tot elkaars beeldmateriaal. In het
kader van een dergelijke uitwisseling
zullen de ECV en haar mediapartners,
waaronder Talpa, beelden krijgen uit
het voetbalarchief van de NOS en
wenst de NOS vanaf een bepaald
moment toegang tot beelden van het
Eredivisievoetbal. Voordat een
dergelijke afspraak geïmplementeerd
kan worden moet de ECV tot
afstemming komen met haar
mediapartners en de clubs. De ECV is
hierover gunstig gestemd maar wijst
er wel op dat voornoemde
constructie afhankelijk is van de
medewerking van veel partijen.

Indien dit niet zal leiden tot een
bevredigende oplossing, dan wil de
ECV met de NOS afspraken maken
om op een andere wijze (dan door
middel van uitwisseling van
beeldmateriaal) toegang tot het
archief te verkrijgen. De NOS wil
eerst de uitkomst van de gewenste
uitwisseling afwachten.
Mijns inziens worden er op dit
moment geen onredelijke barrières
voor de beschikbaarheid van
archiefmateriaal door de NOS
opgeworpen.

3
Ik verwijs naar het antwoord op de
voorgaande vraag.

4
Op grond van het bovenstaande zie ik
hier op dit moment geen aanleiding
toe.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
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